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CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL 

Acta de la reunió del dia  9 de maig de 2011 

Assistents: 

 

Llar d’Infants l’Esquitx 

� Sra. Fina González, directora 

� Sra. Paqui Pérez , representant del personal no docent. 

CEIP. Els Pins 

� Sr. Joan Palomeras, director 

� Remei Viladrich, representant de l’AMPA 

CEIP. Torres Amat 

� Sra. Emma Rodríguez, directora 

� Sra. Fina Ginesta, representant del professorat 

� Sra. Anna Martínez, representant de l’AMPA 

� Sr. Montse Aparicio, representant del personal no docent 

Escola Vedruna 

� Sra. Magda Casòliva, directora. 

� Sra. Lourdes Soler , representant del professorat 

IES Llobregat 

� Sra. Marta Sellas, directora 

� Sra. Rosa Colell, representant del professorat 

� Sra. M. Alba Tomàs, representant del personal no docent. 

� Sr. Rafael González, representant de l’AMPA 

Escola Municipal de Música. 

� Sra. Ruth Matamala, directora 

Ajuntament 

� Sr. David Saldoni , Regidor d’Educació 

� Sra. Pilar Sala  , Regidora d’ERC 

Secretari del C.E. M. 

� Ramon Garcia Alamillo, Tècnic d’Educació 
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En presència de les persones esmentades en l’encapçalament d’aquesta acta 

i havent excusat la seva assistència el Sr. Alcalde , la resta de Regidors que 

formen part d’aquest Consell comença la reunió que té lloc a Sallent, a les 

disset hores i trenta set minuts del dia 9 de maig de 2011. 

 

Formen part de l’ordre del dia els següents assumptes: 

  
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior. 

2. Número de preinscripcions als centres del municipi. 

3. Establiment dels dies de lliure elecció dels centres. 

4. Aspectes rellevants a destacar en el curs  

5. Seguiment i control. 

6. Temes sobrevinguts. 

7. Precs i preguntes 

 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior. 

 

Llegida l’acta del Consell Escolar del dia 17 de gener de 2011, s’acorda per 

unanimitat dels assistents la seva aprovació. 

 

2. Número de preinscirpcions als centres del municipi. 

 

Escola els Pins 

 

No hi ha cap matrícula a P3, sembla que es possible que una família de 

Manresa es matriculi a l’escola i hi ha una matrícula a 5è. 

 

Llar d’infants l’Esquitx 

Comenten que encara estan en el procés de preinscripicions però que a 

data d’avui la cosa queda de la següent manera: 

 

7 matrícules dels nens nascuts al 211 i per tant queden 12 places per cobrir 

encara. 
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12 matricules dels nens nascuts al 2010 que amb els 26 ja matriculats al 

centre fan un total de 38 per tant queden encara 2 places per cobrir.  

 

35 matricules dels infants nascuts al 2009 que amb els 17 matriculats al 

centre fan un total de 52 i per tant encara queden 2 places per cobrir.  

 

Escola Torres Amat 

 

Per al curs 2011-12 s’han realitzat les següents matrícules: 

31 a P3 

1 a P5  

1 a segon. 

 

Escola Vedruna 

 

La directora del centre comenta que en aquests moments tenen 21 infants 

admesos al centre, tot i que hi ha una sol�licitud fora de termini, i una nova 

matricula de una família procedent de Puig Reig; per tant sembla ser que al 

final seran uns 23 a P3. També tenen una matrícula a sisè. 

 

IES Llobregat 

 

La directora del centre informa que la previsió es que 77 alumnes cursin 1r 

d’ESO el proper curs. Això significa que no s’arriba al número necessari per 

poder mantenir les tres línies ja que alguns dels alumnes de l’escola Guillem 

de Balsareny tenen germans matriculats a Navàs i per tant han optat per 

matricular els seus fills a l’escola d’aquest municipi; i per una altra banda, 

també hi ha un seguit de famílies de Sallent que han optat per matricular 

els seus fills en un altre institut de la comarca.   

 

Escola Municipal de Música 
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La directora comenta que en aquest moments estan realitzant les 

preinscripcions i que no tenen encara dades suficients per poder comentar-

les.  

 

3. Establiment dels dies de lliure disposició.  

 

El regidor d’educació introdueix aquest tema comentant que sembla ser 

que el Departament està pensant en atorgar 5 dies de lliure disposició ja 

que el proper curs no hi haurà la setmana blanca; però encara no s’ha 

establert una modificació del calendari escolar.  

Sembla ser que durant el mes de maig es realitzarà la modificació del 

calendari escolar per al curs 2011-12 i que llavors es sabrà del tot segur els 

dies de lliure disposició; no obstant això es decideix acordar-ne 4 dies de 

lliure disposició i acabar de confirmar-los ja sigui per incorporar-ne o 

treure’n un per correu electrònic.  

 

Els dies consensuats són: 

• 31 d’octubre de 2011 (Tots Sants) 

• 5 de desembre de 2011 (Constitució) 

• 30 d’abril de 2012 (Dia del treballador) 

• 8 de juny de 2012 ( Enramades) 

 

4. Aspectes rellevants a destacar del curs.  

 

Escola els Pins 

 

El director de l’escola vol destacar principalment la setmana cultural i totes 

les activitats que es van desenvolupar al llarg d’aquesta setmana. Agrair 

especialment als tècnics municipals que van donar suport a l’activitat de 

ràdio que es va realitzar tan al centre com a la emissora municipal; així com 

també destaca com a molt positiu la visita de l’escriptora Montserrat 

Altarriba. 
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Per una altra banda, vol manifestar que en aquests moments de crisis, les 

administracions tant de l’Ajuntament com de la Generalitat haurien de fer 

un esforç per tal que la educació no fos una víctima més.  

 

Finalitza la intervenció comentant que el dia 17 de juny realitzaran la festa 

de fi de curs de l’escola.  

 

Llar d’infants L’Esquitx.  

La directora de la llar informa que ells no han realitzat la setmana blanca i 

que això ha fet que el trimestre hagi estat molt llarg.  Deixant de banda 

aquesta qüestió valoren positivament les audicions musicals i comenta que 

properament tindran la visita dels bombers a l’escola i també que el centre 

cada vegada té més anys i per tant surten cada vegada més avaries i 

qüestions relacionades amb el manteniment i la retallada pressupostària 

complicarà la seva reparació. 

 

Per finalitzar comenta que la festa de final de curs es realitzarà el dia 17 de 

juny de 2011. 

 

Escola Torres Amat.  

 

La directora de l’Escola Torres Amat pren en aquest moments la paraula 

per comentar que les obres de l’escoles estan en marxa i fins i tot s’haurà 

d’avançar una part que no estava prevista.  Per una altra banda, comenta 

que l’escola ha participat realitzant un seguit d’actuacions en el dia de la 

Pau, així com el dia mundial de l’aigua (arrel que l’escola està treballant 

aquest tema durant tot el curs). Pel que fa a les activitats de Sant Jordi, es 

valoren positivament i s’han realitzat amb normalitat, una de les activitats 

realitzada va ser la venda de punts de llibres per col�laborar 

econòmicament amb l’organització “Save the children”.  Pel que fa als 

actes de la setmana cultural també es valoren de manera molt positiva 

tant els tallers del col�lectiu Ksandra, la intervenció de la escriptora 

Montserrat Altarriba, com les titelles organitzades per l’ajuntament.  
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Pel que fa al Casal d’hivern organitzat per l’Ajuntament, destaquen que va 

estar molt bé tenint present la qualitat de les activitats i el preu.  Altres 

aspectes que volen destacar com a positius són la trobada d’alumnes de 

sisè de primària i primer d’ESO ja que va anar molt bé, el taller de les 

balladetes organitzat per l’entitat de Gegants i nans, així com també la 

intervenció de l’escola a ràdio Sallent gravant dues falques per fer difusió 

dels projectes cooperatius i solidaris que s’han portat a terme des de 

l’escola.  

 

Finalment ens informen que estan realitzant les proves de competències 

bàsiques, que han participat en el curs de formació sobre habilitats socials 

organitzat dins del projecte de millora i que l’han valorat també molt 

positivament, que l’escola ha quedat en segona posició en els campionats 

de matemàtiques de Catalunya, que el dia 18 de maig participaran al 

programa de tv3 “Fish and chips” després d’haver estat escollits en un 

càsting al qual es van presentar i que els dies 10 i 11 de juny es realitzarà la 

festa de final de curs de l’escola.  

 

Escola Vedruna.  

 

La directora de l’escola Vedruna comenta que ha estat un any escolar 

marcat principalment per la formació del personal del centre i per el fet 

d’haver aconseguit la denominació d’escola verda. Aquesta formació ha 

estat on line per tal de posar en funcionament un programa que utilitza 

tota la comunitat Vedruna relacionat amb les metodologies actualitzades 

actives.  Aquesta formació va finalitzar amb una trobada presencial al 

municipi de Sitges. També han realitzat formació entorn a la utilització de 

les pantalles digitals i han participat en el curs d’habilitats socials organitzat 

dins el programa de millora de l’èxit escolar que ha estat valorat també 

molt positivament.  

Pel que fa al reconeixement del centre com a escola verda, la directora 

comenta que s’han realitzat tot un seguit d’activitats relacionades amb 

aquesta temàtica com per exemple una festa el dia 4 de febrer de 
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caràcter intern, una caminada conjunta de tota l’escola fins al castell de 

San Sebastià amb objectius relacionats amb el medi ambient, així com 

també han assistit el dia 6 d’abril  a un fòrum sobre escoles verdes a 

Viladrau.  

Continua la seva intervenció valorant positivament la setmana blanca 

segons els comentaris que els han arribat tant per part dels nens com de les 

famílies, així com també,  les activitats organitzades per sant Jordi: l’acte 

literari de la Montserrat Altarriba, les activitats de la biblioteca i l’espectacle 

familiar “Som una festa” que van fer a l’escola on es feia un repàs de les 

festes tradicionals de Catalunya, centrant-se en les de Sallent.  

 

Altres aspectes que volen destacar són la participació en el projecte 

telemàtic anomenat BONGO on l’escola Vedruna es va convertir en centre 

acollidor realitzant una festa al pavelló municipal on van participar 500 

infants de 10 escoles. En aquest sentit volen agrair la col�laboració de 

l’Ajuntament de Sallent i dels AVES. També han participat en les proves 

d’anglès de Cambridge (nivell movers), així com a la cantata al Kursal 

organitzada per l’auditori. 

 

Finalment comenta que la festa de final de curs es realitzarà el dia 18 de 

juny i que els casals d’estiu de l’escola seran del dia 27 de juny al dia 29 de 

juliol.  

 

Institut Llobregat 

 

La directora del centre inicia la seva intervenció parlant sobre la setmana 

cultural i valorant molt positivament tant la nit de la cultura com la 

intervenció de la Montserrat Altarriba amb els alumnes de 3r d’ESO ja que 

els poemes que va llegir van ser molt propers. També informa que el centre 

va fer un lipdup en el qual es convidar a totes les persones o entitats 

relacionades amb el centre i que el dia de la festa de final de curs, 27 de 

juny, es projectarà.  
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Per que fa altres aspectes a destacar, la directora del centre comenta que 

aquest curs el teatre és el protagonista de les diferents accions que es fan 

els alumnes ja que es realitzaran tres representacions al teatre el Centru de 

Cabrianes.  La primera serà el dia 20 de maig a les 11 del matí i a les 8 del 

vespre amb una representació de Romeu i Julieta en anglès, aquesta obra 

s’inclou dins del PELE del centre i s’ha treballat de manera interdisciplinar 

entre les àrees de tecnologia, visual i plàstica, educació física i anglès; 

també hi ha col�laborat l’escola de Musica interpretant un seguit de peces 

en directe.  La segona obra de teatre realitzada pels alumnes que estan 

matriculats a l’activitat extraescolar subvencionada per l’Ajuntament de 

Sallent i la Diputació de Barcelona serà el dia 27 de maig a les 11 del matí a 

Cabrianes i a les 8 del vespre a Balsareny. I per últim, el dia 15 de juny al 

centre catòlic de Sallent es realitzarà una representació dels alumnes de 2n 

d’ESO en la qual es presentarà el treball realitzat al crèdit de síntesis.  

 

La directora del centra continua la seva intervenció explicant que el viatge 

de 4rt d’ESO va anar molt bé, els estudiants van visitar Praga i Berlín i  que 

després dels exàmens de selectivitat, els alumnes de segon de batxillerat 

faran una sortida a Madrid. També vol destacar que avui comencen les 

matrícules dels ensenyaments postobligatoris; així com que hi ha dos 

alumnes que han rebut premis pels seus treballs de recerca, es tracta de la 

Francina Planes i l’Eloi Rotllant i un dels treballs de recerca (el de la Carla 

Prat ) ha estat publicat en una revista universitària. El segon premi de futbol 

sala femení també ha estat guanyat per l’equip del centre.  

 

Per finalitzar la seva intervenció, informa que han tingut entrevistes amb el 

director dels serveis territorials per tal de parlar sobre els trasllats dels tallers, 

com s’han d’adequar i quan es construiran les noves aules, que el centre té 

la intenció i la voluntat d’ampliar l’oferta formativa de cicles i que el dia 9 

de juny de les 10 a 13 hores es donarà suport al banc de sang amb una 

donació  en suport a la malaltia del companys d’una professora del centre.  

 

Escola de Música. 
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La directora del centre inicia la seva intervenció explicant que aquest curs 

no es realitzaran les jornades de portes obertes ja que la projecció que s’ha 

fet de l’escola durant tot el curs, principalment amb la setmana blanca; així 

com la presència a l’institut amb les representacions teatrals ha estat molt 

més important que la realitzada en les jornades de portes obertes d’altres 

anys.  

 

Durant l’any s’ha realitzat tot un seguit d’actuacions/trobades instrumentals 

com per exemple la de bateries a Sallent, la de pianistes a la Garriga o 

d’altres de flautes o violoncels. També s’ha realitzat una cantata i de cara 

al final de curs es realitzarà un concert a l’envelat en commemoració dels 

30 anys de l’escola on participaran els 250 alumnes de l’escola, així com 

també radio sallent col�laborarà fent entrevistes i parlant de temes 

relacionats amb l’escola que ajudin a reflexionar sobre quina escola es vol 

per Sallent.  

 

Per finalitzar la seva intervenció comenta que el proper dia 26 de juny al 

Centru de Cabrianes es realitzarà l’espectacle Libumba de la Big Boom 

Band de l’Escola de Música.  

 

5. Seguiment i control. 

 

Pren en aquest moments la paraula el tècnic d’educació per tal 

d’informar sobre les diferents accions dutes a terme en els diferents 

programes educatius que es realitzen al municipi de Sallent.  

 

Programa de millora de l’èxit escolar: 

Al llarg del curs s’han realitzat les reunions de coordinació entre els tutors 

de cada cicle educatiu pel que fa al traspàs d’informació, s’ha 

coordinat amb els tutors de sisè i primer d’ESO les habilitats socials, s’ha 

realitzat un bloc d’anglès en el qual han intervingut els professionals de 

primària i secundària,  s’han treballat aspectes relacionats amb 
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l’autonomia personal als infants de 0 a 5 anys entre els mestres de la llar 

d’infants i dels centres de primària; així com també s’ha realitzat la 

trobada d’alumnes de primària i secundària i un curs de formació a 

càrrec d’en Toni Portell en el qual han participat 51 persones i ha estat 

valorat de forma molt positiva. Encara resta fer la trobada d’alumnes 

d’infantil que es realitzarà el proper dia 27 de maig. 

 

Casal d’hivern 

L’ajuntament de Sallent va organitzar un casal per la setmana de 

vacances del febrer en el qual hi van intervenir els tècnics d’educació, 

joventut i esports i l’escola municipal de música. La valoració per part 

dels tècnics com de les famílies participants va ser molt positiva. El casal 

va tenir com a eix central el carnaval i va finalitzar amb una actuació en 

la que les famílies podien veure tota la feina realitzada durant la 

setmana.  

 

Consell d’infants. 

  

Durant aquest curs s’han treballat amb els consellers dos aspectes, el 

primer d’ells està relacionat amb el civisme i el segon amb la festa 

infantil. Pel que fa al primer, els alumnes han analitzat quins accions 

incíviques es produeixen al municipi, les han classificat per temàtiques i 

han buscat possibles solucions; per una altra banda, per tal de donar 

continuïtat a la festa infantil, han estat treballant sobre quines activitats 

s’han de realitzar en aquesta festa, tenint en compte un pressupost i fent 

una comparativa de preus de cada una de les activitats proposades.  

 

Un cop finalitza la intervenció del tècnic d’educació en relació a les 

accions del Consell d’infants, la directora de l’escola Vedruna intervé 

per tal de considerar que caldria fer una avaluació de l’impacte del 

projecte de millora de l’èxit escolar i del Consell d’infants i que potser 

seria convenient reunir-se per tal de poder valorar-ho.  
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El tècnic d’educació li respon que no hi ha cap inconvenient en establir 

una reunió sobre el funcionament del Consell d’infants, i que pel que fa 

al projecte de millora, a final de curs cada any es fa una reunió 

valorativa de com han anat les accions que s’han desenvolupat al llarg 

del curs. Pel que fa al Consell d’infants, comenta que a cada Consell 

Escolar s’ha informat de les diferents accions que es realitzen al consell 

d’infants i que des del curs 2008-2009 les famílies reben una memòria de 

totes les accions que han realitzat els seus fills/es al Consell d’infants. En 

relació a aquesta qüestió, el tècnic d’educació comenta que enviarà 

aquestes memòries a les escoles de primària per tal que tinguin un 

coneixement molt més profund del treball que es realitza amb els 

consellers i tinguin també més eines per tal de poder-ho valorar, i reitera 

novament que l’ajuntament està disposat a establir una reunió de 

avaluació del projecte en el moment que els centres ho demanin.  

 

Curs de preparació de les proves d’accés als CFGM 

 

El tècnic d’educació continua la seva intervenció explicant que ha 

finalitzat el curs de preparació per a les proves d’accés als CFGM. Tot i que 

al final de curs només han quedat 8 persones de les 19 que es van inscriure 

valorem molt positivament el curs, ja que les persones que han aprofitat la 

formació han obtingut uns resultats molt satisfactoris. Tots els alumnes que es 

van presentar a fer les proves d’accés han aprovat i el  43% d’ells amb una 

nota superior al 8. Una de les persones s’ha presentat a les proves del GES i 

les va aprovar per tant no es va realitzar els exàmens de les proves d’accés 

als CFGM.  

 

Pel que fa a les persones que han abandonat el curs cal dir que algunes 

d’elles estaven treballant i els han canviat les condicions laborals fent que 

fos incompatible la realització del curs; i d’altres, els més joves, han 

abandonat per que no han estat capaços, tot i el treball realitzat a les 

tutories i de forma individual, a adaptar-se al ritme del curs ja que 
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presentaven unes mancances  importants pel que fa a la metodologia de 

treball, a la disciplina d’estudi, als hàbits d’assistència i puntualitat, etc. 

 

El curs es valora molt positivament perquè obre una porta a totes aquelles 

persones del municipi que no tenen titulació i que tenen ganes de formar-

se per tal de poder obtenir un lloc de treball més qualificat, i perquè les 

persones que han seguit el curs amb regularitat han obtingut uns resultats 

molt satisfactoris demanant-nos la possibilitat de realitzar un curs per 

accedir als CFGS.  

 

Transport escolar 

 

El regidor d’educació pren en aquests moments la paraula, per tal de 

comentar que el servei de transport escolar està previst de continuar 

realitzant-lo de cara el proper curs, que és una iniciativa que es valora 

positivament i que cal fer una campanya d’informació més dura i alhora 

s’haurien d’estudiar quines mesures es prenen per tal de descongestionar la 

plaça Sta. Maria de cotxes.  

 

6. Temes sobrevinguts 

 

No havent temes sobrevinguts, es passa al proper punt de l’ordre del dia.  

 

7. Precs i preguntes 

 

L’AMPA de l’escola Torres Amat comenta en relació al transport escolar 

que hi ha alguns municipis que fan un servei que anomenen pedibus que 

consisteix en recollir els nens a diferents punts de la població i uns 

monitors els acompanyen fins l’escola a peu. Alguns membres del consell 

comenten que això estaria dins del que s’anomenen camins escolars i 

que potser es podria realitzar amb voluntaris.  
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L’Escola Vedruna comenta que la plaça Sta. Maria i el carrer Joaquima 

de Vedruna s’han convertit en un pista de skate en la qual els joves 

baixen sense cap mena de protecció i en direcció contrària. Considera 

que podria ser interessant de cara al proper curs organitzar unes xerrades 

sobre educació viària als centres escolars.  

 

Els centres demanen també si aquest any, l’Ajuntament de Sallent 

col�laborà econòmicament amb els projectes de reutilització de llibres 

de text.   

 

El regidor d’educació recull les aportacions realitzades fins ara i comenta 

que els convenis per als projectes de reutilització de llibres de text 

s’aprovaran en una junta de govern anterior al canvi de govern 

municipal.  

 

La directora de la llar d’infants l’Esquitx intervé en aquests moments per 

comentar que l’empresa la Soca que porta el servei de menjador del 

Torres Amat circula en algunes ocasions a una velocitat excessiva.  

També aprofita per manifestar que els jardins del parc s’han convertit en 

una zona d’esbarjo per als nens, la qual cosa comporta perill pels nens 

perquè hi ha filferros amb els quals poden prendre mal. També el fet 

d’utilitzar-los  com a zona d’esbarjo fa que es produeixin desperfectes 

tant al mobiliari urbà com a les plantes.  

 

La directora de l’escola Torres Amat  comenta que tot i que porta un any 

a la direcció, ja que l’anterior equip directiu va acabar el seu mandat un 

any abans, ara després de passar un concurs de mèrits i presentar un 

Projecte de Direcció, ha estat nomenada per dirigir l'escola durant els 

quatre propers anys". 

 

El regidor d’educació intervé en aquests moments comentant que recull 

les demandes que s’han realitzat fins ara i exposant que el fangueig que 

es produeix al passeig de la biblioteca es solucionarà realitzant unes 
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voreres de 1,5 m a banda i banda del passeig, les obres de les quals ja 

està adjudicada.  En relació al tema del fangueig, es comenta que hi ha 

un seguit de basals que caldria reomplir amb sorra a l’entrada del parc 

així com també des de l’AMPA de l’institut es comenta que el camí que 

va fins al centre també presenta greus dificultats pel que fa als dies de 

pluja.  El regidor contesta que es tindrà en compte el tema dels basals i 

que pel que fa als accessos a l’institut es podran solucionar amb el 

projecte de la Llei de Barris.  

 

Un cop finalitzades aquestes intervencions, el regidor d’Educació pren 

novament la paraula per tal d’acomiadar-se de tots els membres del 

Consell ja que properament hi ha eleccions municipals i per tant 

s’esdevindrà un nou equip de govern. Vol aprofitar l’avinentesa per 

agrair la feina que es fia dia a dia a les escoles del municipi i la 

col�laboració que durant aquest quatre anys s’ha establert perquè això 

ha posat les coses més fàcils. El fet de compartir entre tots amb bona 

voluntat fa que tots junts fem el poble. També vol agrair a la Biblioteca el 

treball que realitza col�laborant amb les escoles amb les activitats que 

organitza.  Del treball realitzat al llarg d’aquest anys vol destacar el 

projecte de millora de l’èxit educatiu ja que és molt positiu adaptant-lo a 

la cada manera de fer. El fet d’interrelacionar els diferents agents del 

municipi, que s’estableixin moments de connexió també entre els nens 

són algunes de les qüestions que s’han aconseguit i que considera que 

quant més es coneix la realitat dels altres, més bé s’anirà i més coses 

s’aconseguirà per al poble.  Considera que el proper govern tindrà un 

repte molt important ja que haurà de optimitzar els recursos però que no 

hauria de deixar de banda l’educació  sinó anar-hi aportat granets de 

sorra per tal de poder fer que els nens i nenes de Sallent millorin 

escolarment.  

 

Per finalitzar la seva intervenció comenta que sap que s’ha estat 

realitzant una bona feina en matèria educativa durant aquest any i que 

molt sovint es reconeguda més a l’exterior que pròpiament per als seus 
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protagonistes i vol fer extensiva el seu agraïment als tècnics municipals 

que treballen al costats dels diferents centres educatius.  

La directora de l’institut Llobregat intervé en aquests moments per tal de 

agrair també la col�laboració que s’ha establer amb ell com a regidor ja 

que ha estat una persona que ha acceptat propostes i crítiques.  

La directora de la Llar d’infants comenta que tots els presents es creuen 

la seva feina i que això facilita el treball conjunt, també a banda d’agrair 

el treball del regidor d’educació també vol agrair a la regidora d’ERC 

l’interès que ha mostrat al llarg de tots els consell escolar.  

Finalment intervé la regidora d’ERC comentant que ella s’ha sentit molt 

bé i que considera que és important poder conèixer que es fa en 

matèria educativa al municipi.  

I sense més assumptes a tractar, es dóna per finalitzada la reunió quan són les 

dinou hores i trenta minuts del dia indicat a l’encapçalament d’aquesta acta. 

President del Consell Secretari del Consell 


